

QUESTIONS AND ANSWERS

1000238828

Q13 We read in the first question and answer document that there is an incumbent for this RFP. We would like to know if the services provided by the incumbent was from 2 senior technical writers or 1? This is relevant as the requirement for this RFP is for 2 writers. Does this help clarify?"

A13 Yes the services were provided by 2 senior editors. However one left the team.

Q14 To help PHAC evaluators distinguish between candidates' education credentials and more importantly, to select candidate(s) with the relevant and most expert health-related experience, would PHAC consider adding a point rated criterion to the RFP to differentiate between education levels of proposed resources?

The following is a sample rated criterion that PHAC may consider as a new Rated criterion R4.

Rated Criterion for Education levels.

Criteria	Page #	Points Allocated for the criteria
<p>R4. <i>The Bidder's proposed resource demonstrated education level of achievement will be awarded points on the following basis.</i></p> <ul style="list-style-type: none">• Postdoctoral Fellow*: 12 points• PhD*: 18 points• Masters*: 10 points• Bachelors of Science* (BSc): 10 points• Bachelors of Arts*: (BA): 3 points <p><i>*Relevant to health is defined as Biomedical science (or related fields)."</i></p>		40

A14 **No, we will not add this criterion.**

ALL OTHERS TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED

1000238828

QUESTIONS ET REPONSES

Q13 Nous lisons dans le premier document de questions et réponses qu'il y a un titulaire pour cette DP.

Nous aimerions savoir si les services fournis par le titulaire provenaient de 2 rédacteurs techniques

seniors ou 1 ? Ceci est pertinent car l'exigence pour cette DP est de 2 rédacteurs. Cela aide-t-il à clarifier ? »

R13 Oui, les services ont été fournis par 2 rédacteurs en chef. Cependant un a quitté l'équipe.

Q14

Pour aider les évaluateurs de l'ASPC à faire la distinction entre les diplômes des candidats et, plus important encore, à sélectionner les candidats ayant l'expérience pertinente et la plus experte en matière de santé, l'ASPC envisagerait-elle d'ajouter un critère coté par points à la DP pour différencier les niveaux d'éducation des ressources proposées ?

Voici un exemple de critère coté que l'ASPC pourrait considérer comme un nouveau critère coté R4.

Critère	Page #	Points alloués pour ce critère
<p>R4 Le niveau de scolarité démontré de la ressource proposée par le soumissionnaire se verra attribuer des points sur la base suivante.</p> <ul style="list-style-type: none">• Boursier postdoctoral* : 12 points• Doctorat* : 18 points• Maîtres* : 10 points• Baccalauréat en sciences* (BSc) : 10 points• Baccalauréat ès arts* : (BA) : 3 points <p>*Par rapport à la santé, on entend la science biomédicale (ou des domaines connexes).</p>		40

R14 Non, nous n'ajouterons pas ce critère.

TOUS LES AUTRE TERMES ET CONDITIONS DE MEURENT INCHANGÉS